
 Oslo kommune 
 Bydel Bjerke 
 Bydelsadministrasjonen

Protokoll 1/12 
 
 
Møte: Eldreråd  
Møtested: Bydelsadministrasjonen, 3. et Rom 7 - Økern 

senter 
 

Møtetid: mandag 23. januar 2012 kl. 13.00     
Sekretariat: 23439564  
 
 
Møteleder: Tor Henriksen (A)  
 
Til stede: 
 
 
 
 
 
 
 
Forfall: 
 

 
Tor Henriksen 
Ruth Tomter 
Anne Lise Cristofoli  
Elin Risåsen 
Gunvor Hedemann 
Inger Marie Astad 
Ella Risnes  
 
Arvid Hegbom 
 

 
A 
A  
H 
F 
Øvre Disen pf  
Veivet og Linderud pf 
Økern pf 
 
Årvoll pf 
 

Møtesekretær: Anne Svello Knoph 
 

 

Åpen halvtime 
Ingen saker til åpen halvtime. 
 
Godkjenning av innkalling 
Innkallingen ble godkjent. 
 
Godkjenning av sakskart 
Sakskartet ble godkjent 
 
Informasjon  
Anne Svello Knoph 

- Informerte om vedtakene i forrige BU vedrørende nedleggelsen av Årvoll seniorsenter 
og om hvordan tilbudene er tenkt videreført – dels ved nye tilbud på Årvoll gård, dels 
ved organisert transport til Veitvet. 

- Ba medlemmene melde forfall til henne og selv kontakte sin personlige 
vararepresentant (annesvello.knoph@bbj.oslo.kommune.no evt 23439864- 94436046) 

mailto:annesvello.knoph@bbj.oslo.kommune.no


- Maja Katzenmaier, resultatsjef Søknadskontoret 
 Informerte om bydelens tilbud til  eldre med behov for forskjellige støttetiltak 
(hjemmetjenester, sykehjem, dagsenter)  

- Øystein Bettum, Kristoffer Westad, Kristoffer Eng, Groruddalsprosjektet 
Orienterte om programplanen for Vollebekk-Risløkka-Linderud 

 
Eventuelt 
Inger Marie Astad, Veivet og Linderud pf 

1. Annonsering av tilbudene til eldre ved nærmiljøsenterne i bydelen. I Akers avis 
annonserer seniorsentrene i Groruddalen om tilbudene og aktivitetene ukentlig under 
vignett ”Senior i Groruddalen”. Bydel Bjerke er ikke med på dette, hvorfor ikke?  

2. Mye i media om ”Omsorg ved livets slutt.” Har bydelen oversikt/kontroll over 
hvordan tilstanden er ved de sykehjem bydelen bruker? Kan det garanteres at ingen 
pasient dør alene? Hvordan er pleie og omsorg ved livets slutt? 

Sykehjemslegene meldte fra i Aftenposten 6. januar om manglende fagkompetanse ved 
sykehjemmene og mangel på avtaler mellom sykehus og sykehjem. Hvordan er dette ved de 
sykehjem bydelen bruker? 
 

3. Samhandlingsreformen. Denne skal ivareta samhandlingen mellom diverse 
institusjoner. Hvordan gjennomføres arbeidet med innføring av samhandlingsreformen 
og hvor langt har bydelen kommet med arbeidet? 

 
 Spørsmålene vil bli besvart/orientert om i neste møte 
 
Saker behandlet under møte 
Sak 1 /12    Protokoll fra Eldrerådets møte 05.12.11 til godkjenning........................................ 2 
Sak 2 /12    Årsrapporter fra råd og komiteer 2011.................................................................... 2 
Sak 3 /12    Prioritering av saker i Eldrerådet ............................................................................ 3 
Sak 4 /12    Eldres adgang til bad i bydelen ............................................................................... 3 
 
 

Sak 1 /12    Protokoll fra Eldrerådets møte 05.12.11 til godkjenning 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Protokollen fra eldrerådets møte 05.11.2011 godkjennes. 
 
Vedtak 
Protokoll fra møte 5.12.2011 godkjennes 
 

 Sak 2 /12    Årsrapporter fra råd og komiteer 2011 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak i utvalg, komiteer og råd 
Årsrapportene fra råd og komiteer tas til orientering. 
 
Forslag fremmet i møtet: 
Den fremlagte årsmelding for 2011 ble godkjent med presisering av ERs representasjon ved 
følgende arrangementer: 
- Boligsosial utvikling i Groruddalen 12.10 
- Møte i det sentrale eldreråd for Oslo 1.11 
- Inspirasjonskonferanse arrangert av Pensjonistforbundet 23.11 



Vedtak: Oversendes BU som ERs årsmelding for 2011 

Vedtak 
 Den fremlagte årsmelding for 2011 ble godkjent med presisering av ERs representasjon 
ved følgende arrangementer: 
- Boligsosial utvikling i Groruddalen 12.10 
- Møte i det sentrale eldreråd for Oslo 1.11 
- Inspirasjonskonferanse arrangert av Pensjonistforbundet 23.11 
Årsrapporten oversendes BU som ERs årsmelding for 2011 
 

 Sak 3 /12    Prioritering av saker i Eldrerådet 
 
Forslag fremmet i møtet: 
Eldrerådet vil gi førsteprioritet til behandling av saker som kan knyttes til bydelens tilbud til 
eldre syke av alle kategorier. Videre vil eldrerådet arbeide med kultur – og mosjonstilbud til 
både syke og friske. 

Vedtak 
Eldrerådet vil gi førsteprioritet til behandling av saker som kan knyttes til bydelens tilbud til 
eldre syke av alle kategorier. Videre vil eldrerådet arbeide med kultur – og mosjonstilbud til 
både syke og friske. 

 

 Sak 4 /12    Eldres adgang til bad i bydelen 
 
Forslag fremmet i møtet: 
I brev av 21.9 ber det sentrale eldreråd om tilbakemelding om svømmetilbudet i bydelen ikke 
er tilfredstillende. 
ER konstaterer at bydelen for tiden ikke har noe tilfredsstillende tilbud. Dette meddeles det 
sentrale eldreråd. Det er ønskelig med tilbud som innebærer eksklusiv bruk av badene for 
eldre på passende tidspunkter. 

 
Vedtak 
I brev av 21.9 ber det sentrale eldreråd om tilbakemelding om svømmetilbudet i bydelen 
ikke er tilfredstillende. 
ER konstaterer at bydelen for tiden ikke har noe tilfredsstillende tilbud. Dette meddeles det 
sentrale eldreråd. Det er ønskelig med tilbud som innebærer eksklusiv bruk av badene for 
eldre på passende tidspunkter. 

 
Bydel Bjerke, 25.01.2012 
 
 
Tor Henriksen        Anne Svello Knoph 
leder         møtesekretær 
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